
Zasedání komise britských ohařů FCI 

19. února 2023, 18:00 v Grand Hotel Placa, Thessaloniki, Griechenland 

 

Přítomni : 

Předseda ad interim Dimitris Gouzounas (Řek) 

členové 

Simone Meili (Švýcarsko) protokol 

Dominique Lebrun, Francie 

Elisabeth Kallevig, Norsko 

Britt-Marie Dornell, Švédsko 

Rafael Digiano, Argentina 

P. Guldinelli Itálie 

J. Joustra (Holandsko) 

Duško Sormaz (Srbsko) 

N. Kassianidis (Kypro) 

M, Hucko (Česká republika) 

A. Collantes (Španělsko) 

M. Roszkiewicz (Polsko) 

D. Samushia (Giorgia) 

 

 

1. Zpráva předsedy 

 

Prezident ad interim D. Gouzounas vítá všechny a děkuje za 2 roky ve funkci prezidenta ad interim 

- všichni jsme tu pro stejné cíle a nechceme mít mezi sebou problémy. Cílem je společně zvolit 

stejnou cestu. Období Covidu bylo pro mnoho zemí obtížné, a to i finančně. 

 

2. Zápis ze schůze ze dne 12.2.2022 

 

Protokol byl již schválen členy e-mailem v roce 2022. 

 

3. Volba prezidenta 

D. Gouzounas, Řecko byl navržen a jednomyslně zvolen prezidentem. D. Gouzounas navrhuje E. 

Kalleviga z Norska jako místopředsedu. Volba je přijata jednomyslně. S. Meili, Švýcarsko je 

jednomyslně potvrzeno jako tajemník. 

 

4. Evropský pohár 2023, pořádá Řecko v Řecku dne 20.2.23. 

 

Porotci byli nominováni: pan Sandro Pacioni, Itálie (prezident) pan Dusko Sormaz, Srbsko pan 

Roberto Guenaga Španělsko Prezentace se konala dnes dopoledne. 

 

 

Startuje 55 psů ze 17 zemí - 2 psi z Rumunska nemohou startovat, protože oba byli vyvezeni z Itálie 

teprve 6. prosince 2022. Také Laursen di Casa Letizia nemá exportní známku s minimálně 6 měsíci 

a nemůže tedy startovat. Vývozní razítko ze Španělska je z 13.1.23, což pan Collantes potvrzuje 

emailem. D. Sormaz měl formulář prokazující dovoz, ale ne kdy, chybí datum vstupu do země. 

Důležité je, že každá země odpovídá za správné období. Sekretariát organizace po schůzce provede 

klasifikaci dvojic. 

 

 

 

     5. Evropský pohár 2024 pořádaný Itálií 



 

Soudci 2024: Prezident z Řecka , porota z Francie a Gruzie 

 

Pořádající země Itálie: Podle pana Guldinelliho se mistrovství bude konat v Altamuře. 

D. Sormaz chce prohlídku terénu, aby se ujistil, že je zde dostatek zvěře – 

M. Guldinelli se odvolává na předpisy, které požadují kontrolu nových členů.  

Podle pana Gouzounase je důležité, aby se na stejném místě konalo i mistrovství Evropy ohařů. 

 

6. Určení prezidenta a poroty pro Evropský pohár v roce 2025 

 

Francie stahuje organizaci pro rok 2025, protože je zde příliš málo koroptví a není snadné získat 

povolení od vlastníků půdy. 

Srbsko by organizaci převzalo v roce 2025. 

Soudci 2025: prezident ze Španělska 

 

7. Určení pořadatelské země 2026 

 

Vzhledem k tomu, že situace není tak jednoduchá, není zatím nic rozhodnuto. Doufá se, že opět 

bude více zemí s více koroptvemi. 

 

 

 

 

8. Stanovení dat Grand quête mezi Španělskem ,Řeckem , Srbskem, Itálií a Francií. 

 

Itálie potřebuje na všechno 14 dní, možná 22.2-7.3.2024 

Srbsko : Každým rokem je stále těžší se dohodnout, protože klimatické změny velmi brzy tlačí pole 

obilí nahoru. 

Itálie by chtěla před mistrovstvím uspořádat 5 dní testů na maximálně 5 bateriích. Organizace všech 

jarních šampionátů trvá minimálně 7 dní. 

Pan Sormaz si myslí, že se pak může dohodnout s Itálií a Francií. data nejsou definitivní. Jakmile 

budou stanoveny další podrobnosti, budou všechny země informovány. 

 

 

 

9. Návrh E. Kallevig/Norsko na změnu standardu anglického setra. 

 

E. Kallevig představuje svou změnu standardu: U příležitosti poslední revize standardu FCI č. 2, 

«Anglický setr v roce 2006, zveřejněné dne 28.07.2009, učinilo představenstvo FCI důležité 

prohlášení v rozporu s doporučením Standardní komise  z překladu původního standardu Kennel 

Clubu. V původním standardu sepsaném Kennel Clubem jako majitele plemene se píše: "Pracovní 

anglický setr může být úměrně lehčí ve stavbě". Je si jistý, že pokud bude upravená, budeme mít na 

výstavě zase více pejsků. D. Sormaz se domnívá, že to není možné. Standard již nelze snadno 

změnit – P. Guldinelli znovu upozorňuje, že tato věta byla FCI vyškrtnuta v roce 2009. Všichni se 

shodují, že tuto větu chceme znovu. Návrh E. Kalleviga je přijímán jednomyslně. 

 

10. Různé 

 

M. Hucko obecně upozorňuje, že terén je velmi suchý a tvrdý, proto prosí začít testovat dříve v 

roce. Ale to není možné pro Řecko, protože je stále velmi chladno. D. Sormaz by byl připraven 

začít dříve, ale měly by s tím souhlasit všechny země. 



 

D. Gouzounas děkuje všem a ukončuje zasedání v 19:10. 


